
¿If a place of visit is closed to visitors, it will be replaced with an alternative ¿The itinerary are subject to the final discretion of the local land operator.¿During major events / trade shows / peak season,   accommodation may not be in the city mentioned .

AMAZING BALKAN10
DAYS

7
NIGHTS

Series 1

HOTEL
当地酒店

4

Macedonia /
Bulgaria / Romania

Day 1 Kuala Lumpur / Doha

Assemble at KLIA for your flight to the capital of Macedonia- Tirana via Doha.

Day 2 L- DDoha / Skopje          Ohrid

Arrive Skopje, Travel to Ohird, a modern city with great historical heritage, 
beautiful lake and one of the most visited tourist spot in Macedonia. 
Sightseeing tour of Ohird to see the Robevi family house, 11th Century 
Cathedral Church of St Sofia, Ancient Theatre, the beautiful icons at the 
church of St Mary Perivleptos… Take a boat ride tour of the coast of Lake 
Ohrid, whole blue and exceedingly transparent waters are astonishing.

Day 6 B L DPlovdiv         Veliko Tarnovo        Ruse

Onward to the Velika Tarnovo, the medieval capital is brought to you with 
more than 7000 years of history. Then houses, stacked one above the other, 
situated on the sloppy hills of the town show a remarkable, unique 
architectural style. Sightseeing tour of Veliko Tarnovo to see the Old Bazaar, 
Tsarevets Fortress – the design of the fortress was meant to be 
impregnable and the strong walls made of stone, huge and impressive and 
high towers offered a lot of protection to the inhabitants there in. Head to fifth 
largest city in Bulgaria – Ruse was also known as “The Small Vienna”.

Day 7 B L DRuse          Bucharest

Panorama tour include view the Main Square, Statue of Liberty, the Opera 
House, Couthouse, Dohodno Zdanie, the Old Library and the old city 
centre around Rousse Historical museum, Alexandrovska Street.
Continue to the capital of Rumania – Burcharest. Visit Village Museum, the 
largest outdoor museum in Europe and it features a collection of 50 buildings 
representing the history and design of Romania’s rural architecture.

Day 8 B L DBucharest          Sinaia        Bran         Bucharest

Travel to Sinaia, located in a beautiful Carpathian Mountains, often referred 
as : Pearl of the Carpathians. Visit the Peles Castle upon arrival to Sinaia. 
The castle is the final resting place for several Romanian monarchs and it is 
considered as one of the most beautiful castles in whole Europe. Continue to 
Bran, discover whether this popular image of Dracula’s Castle (include 
entrance) is true or like the vampire story itself, is only a myth. 

MOB

Day 3 LB DOhrid          Skopje

Morning proceed to Skopje, the capital and largest city of the Republic of 
Macedonia. Sightseeing tour of Skopje to view the Stone Bridge in the city 
square is built under the patronage of Sultan Mehmed II –the conqueror 
between 1451 and 1469, outview the Kale Fortress, the Mustafa Pasha 
Mosque, Memorial House of Mother Teresa and Old Bazaar.

Day 4 LB DSkopje        Rila Monastery        Sofia

After breakfast, head to Rila Monastery, that is located in an idyllic place 
amongst green mountain in the Rila Mountain mass. The monastery is the 
most magnificent and the largest emblem of Bulgarian Orthodox church. It 
was found in the 10th Century by St. Ivan Rilski and has served as Bulgaria’s 
cultural & religious centre for centuries & now it is UNESCO culture heritage. 
Continue to capital of Bulgaria – Sofia, that as settlement was arose in the 
5th century. Tonight enjoy Bulgarian dinner with Folklore Show. 

Day 5 LB DSofia          Plovdiv

Morning proceed to Sofia sightseeing tour include visit Alexander Nevsky 
cathedral, view the Church of “St Sofia” and Parliament, the National 
Archeological Museum, the former Royal Palace, The National Palace of 
Culture. After lunch, cross the Balkan Mountains to Plovdiv, is the 
second-largest city and one of the most appealing cities in Bulgaria and the 
Beljan’s with its first foundations laid here between 6-8000 years ago. 
Sightseeing tour in the old quarters of Plovdiv, visiting the most interesting 
churches, Ethnographic Museums also call “Royal House”, Roman 
Theatre and ancient houses. 

Day 9 B L DBucharest / Doha

Morning, visit Palace of Parliament – the world’s second largest building 
after the U.S Pentagon, it provides an interesting introduction to the 
dictator’s megalomaniac vision. Proceed to sightseeing tour which includes 
outside view of the Romania Athenaeum, the Opera House, the National 
Military Club, the Military Academy, the National Art Museum and to see 
the House of the Free Press.  Walking tour in the old city centre in 
Bucharest, visit Stavropoleos Church was completed in 1724. This is an 
example of Brancoveanu style, medallions depicting saints décor, floral 
arabesques painted on the walls and stone laces. Transfer to Bucharest 
airport for your homebound flight.

Day 10 Doha / Kuala Lumpur

Arrive home with all sweet memories

*The itinerary are subject to the final discretion of the local land operator*
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第 1 天 吉隆坡 / 多哈

集合于吉隆坡国际机场，带着愉快的心情飞往马其顿的首府斯科普里，
途经多哈。

第 2 天 多哈 / 斯科普里          奥赫里德

抵达斯科普里市，续往奥赫里德，一个现代化的城市中带有伟大的历史
遗产，美丽的湖泊以及马其顿必到的旅游景点之一。奥赫里德市区游：罗
贝维家族的别墅，11世纪的圣索菲亚大教堂，古剧院，圣玛丽圣克
莱门特教堂的漂亮图标，萨穆伊尔堡垒，圣约翰教堂-是奥赫里德的
标志性建筑和渔民定居的地方。乘船游湖，群山环抱，湖岸陡峻，景色
幽美，是马其顿国人及世界各地游客的度假胜地。 

第 6 天 早 午 晚普罗夫迪夫          维利卡士浓沃          鲁塞

早餐后，续往维利卡士浓沃，是保加利亚中世纪的城市，并超过7000多年
的历史。游览查雷威兹城堡，依山而建，有天然的护城河，山顶有大主教
教堂，和磅礴气势的三角形城堡，内有400座以上的房屋和18座教堂，千百
年来由色雷斯人，罗马人和拜占庭人轮番占据。前往保加利亚第五大的城市
- 鲁塞也被称为“小维也纳”。

第 7 天 早 午 晚鲁塞          布加勒斯特

鲁塞市区游包括主要广场，自由女神像，歌剧院，老图书馆和亚历山德
罗夫斯卡街。参观国会宫，次于美国华盛顿的五角大厦与中国的布达拉宫
，其壮丽的大理石与怒头材质与大部分罗马尼亚人的贫困形成强烈的对比。
续往罗马尼亚`首都-布加勒斯特。参观乡村博物馆是一座介绍罗马尼亚农
村建筑艺术，民间艺术和农民生活习俗的露天博物馆。

第 8 天 早 午 晚布加勒斯特           西奈亚           布朗          布加勒斯特

今天出发到西奈亚，游览帕丽斯城堡，依山而建，是一幢庄严华贵的哥特
式建筑，也是全欧洲最美丽的城堡之一。续往著名旅游胜地-布朗，参观闻
名于世的德古拉吸血鬼城堡。这森严的中世纪城堡式吸血鬼的故乡，而吸
血鬼的发源地就在罗马尼亚。

第 9 天 早 午 晚布加勒斯特 / 多哈

参观国会宫，次于美国华盛顿的五角大厦与中国的布达拉宫，其壮丽的大
理石与怒头材质与大部分罗马尼亚人的贫困形成强烈的对比。前往市区游包
括：罗马尼亚歌剧院，军事俱乐部，国家艺术博物馆和自由新闻大厦
。步行于布加勒斯特旧城区，参观斯塔弗罗波莱奥斯修道院建於1724年
。送往机场乘搭豪华客机返回吉隆坡，途经多哈。

第 10 天 多哈 / 吉隆坡

带着美好的回忆抵达吉隆坡。

10
天

7
晚 巴 尔 干 之 旅 马其顿 / 保加利亚 /

罗马尼亚

• 倘若原定的景点不对外开放，将由其他景点取代。   • 以上的景点先后顺序可根据具体的情况有所调整。    • 在主要节日，商业展览，旅游旺季期间，住宿酒店可能需要安排在另一个城市。

联络方式 Contact : 价格 Price : 出发日期 Departure Date :

系列 1

午 晚机上用餐

第 3 天 奥赫里德            斯科普里

前往斯科普里，是马其顿共和国的首都，位于瓦尔达尔河上游。它是由7
个市镇所构成。斯科普里市区游：游览石桥与苏丹Mehmed二世兴建与
1469年，是斯科普里的象征之一，外观卡列城堡，穆斯塔法帕夏清真
寺，德蕾莎修女纪念馆和旧城区。 

早 午 晚

第 4 天 斯科普里         里拉修道院         索非亚 

早上启程前往索非亚以南，世界最大，最有名的东正教修道院—里拉修
道院。它地处西北里拉山谷，由隐士圣约翰里拉（伊万）创立于10世纪
，并以其命名， 被誉为保加利亚最经典的建筑，亦是文化及宗教中心于
1976年更列入联合国课文组纪遗产遗迹。前往保加利亚的首都-索非亚
。于当地餐厅享用晚餐并欣赏民俗哥舞表演。

早 午 晚

第 5 天 索非亚          普罗夫迪夫

今早索非亚市区游览包括：阿历山大尼夫基大教堂，乃世界上最大的东
正教大教堂，也被誉为巴尔干半岛上最美的教堂。中世纪古迹—索非亚
教堂，议会大厦及索非亚大学，保加利亚国立考古博物馆等。午餐后
，越过巴尔干山平原前往普罗夫迪夫是保加利亚第二大城市，以古老，
多样的文化和六千年以上的历史而闻名。来到古都旧市街，体验历史的
更替变化。街道上的每幢古宅，每片石墙，都像在述说着一个既久远又古
老的故事。在此将带您走访普罗夫迪夫的罗马遗迹圆形剧场。

早 午 晚
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阿历山大尼夫基大教堂
Alexander Nevsky cathedral
阿历山大尼夫基大教堂
Alexander Nevsky cathedral

德古拉吸血鬼城堡
Dracula’s Castle
德古拉吸血鬼城堡
Dracula’s Castle

自由女神像 鲁塞
Statue of Liberty Ruse
自由女神像 鲁塞
Statue of Liberty Ruse


